

Protokoll styrelsemöte 2026-01-15

Ramunder HK



Närvarande:

Conny Svenlin (Ordförande)

Magnus Eklund

Alexander Eklund

Johan Stensson

Helena Wilson

Anna Andersson

Åsa Rydberg

Nathalie Osju

-
1. **Mötets öppnande.**
 2. **Magnus Eklund utses till justerare.**
 3. **Godkännande av dagordning.**

4. Årshjul

- Inköp (kläder & material)
- Revidering av stadgar och styrdokument – Inga justeringar i dagsläget

5. Rapporter från föreningen

a. Ekonomi

Kassör redogjorde för utfallet på räkenskaperna. Överlag ser läget bra ut och är i enlighet med budgeten. Intäktssidan ser bra ut med tanke på föreningsförsäljning, kiosk och planerad sponsring. Kassör kommer även ta fram förslag på riktlinje kring reseersättning inför nästa möte.

b. Kiosk

Alex ska se till att vi uppdaterar kioskdokument på laget.se. Funkar bra överlag. Kassör ska prata med ICA om att namnet på kontot ändras till Ramunder HK.

c. Sponsring

RHK inväntar besked från kommunen då de ska skicka avtal för sponsring. Vi har vissa företag som är villiga att sponsra i år. Processen blir att när fakturan från företaget är betald går skylt på tryck. Vi kommer även att ringa till företag som redan hänger i hallen – om de inte betalar tar vi ner skyltarna. Det var även en diskussion om sponsring av matchtröjor och Helena kommer att gå vidare med förslag på sponsring av matchtröjor till deras lag.

d. Domare

Vi är i behov av ersättare till roll som domaransvarig. Vi behöver någon som stöttar och på sikt ersätter Rothman som ansvarig. Vi har 5 domare i dagsläget men det kommer att reduceras till nästa år. Det är klubbens ansvar att tillsätta domare upp till F16. Förbundet har även en förväntning att vi har en domaransvarig. Nathalie Osju kan tänka sig att assistera Rothman om vi inte hittar annan kandidat.

Alex gör inlägg på laget.se avseende ny domaransvarig kommande år och parallellt ställa frågan till ledare.

Styrelsen diskuterade initiativet **Fair Play** – Här ska domare ska bedöma ledare, spelare och publik utifrån en skala 1-5, förväntan är minst 3. Kommunikation bör ske både till spelare, ledare och föräldrar! (Alex via laget.se)

e. Cuper/sammandrag/USM

F14 steg 3 USM om 2 veckor. Mönsterås. Därutöver cup i Lindesberg i februari/mars (F14+P14). F14/15 Östgötacupen i maj

f. Inköp

Inköp av bollar (0-bollar) både till Vikingen och Ramunderhallen. På sikt (höst) behöver vi även göra inköp av nya matchtröjor.

g. Utbildningar

Promota steg 1 utbildningen. Ledare anmäler sig själv på Handbollmitt. Kommande TU2 28/2-1/3 samt 25-26/4 i Örebro.

h. Rapport från lagen

Pojkar/flickor födda år 21/22 (Helena)

Inget att rapportera

Pojkar/flickor födda år 18/19 (Alex)

Ida har begärt, och fått, hjälp av föräldrar som hjälpledare

Pojkar födda år 16/17 (Johan)

Dålig stämning mellan barnen emellanåt. Arbete kring detta pågår. Överlag funkar det bra.

Flickor födda år 16/17 (Helena)

19 st i laget. Har tillkommit någon. Går bra.

Pojkar/flickor födda år 14/15 (Anna)

Seriespel pågår men mycket sjukdom. Mariefred matcher i helgen. Använder sig av dispenser.

Pojkar födda år 11/12/13 (Erik)

Inget att rapportera

Flickor födda år 11/12/13 (Åsa)

Mycket matcher och det rullar på. Lite skador och lånar spelare från andra lag.

Seniorlag (Åsa)

Dalande intresse. Spelade en träningsmatch i höstas.

i. Föreningsförsäljning

Sportlotten kommer att säljas under våren

j. Övrigt

- Matchvärd riktlinje uppdaterad – publicera det på laget.se dokument (Alex kollar)
- Dokument på laget.se – Skapa en arkivmapp och sortera bland gamla protokoll (Alex)
- Önskemål om att ta fram en spelarutvecklingsplan – Som ett stöd för ledarna – Kolla handbollsförbundet! (Alex) – kika våra riktlinjer.
- Skapa en ledarmapp.
- När vi har ledare etc som beter sig illa – Har vi någon i styrelsen hur vi går vidare? Fair Play bör kunna hantera det. Johan blir primär kontakt och dokumentera när vi har incidenter. Kolla förbundets hemsida om vad som gäller när/om man vill rapportera illa beteende (Trygg handboll, Arbetsråd).

6. Att göra innan nästa möte (stående actionlista)

- Gymsamarbete (avvakta)
- I protect GO (Åsa)
- Strategi för träningstider. Ta in i styrdokument (Åsa & Alex). Det bör inkludera från vilken ålder vi erbjuder handboll? Handbollsförbundet säger fr 6 år. Men vi kan acceptera att en grupp ”vill” starta upp om det finns ledare.
- Förslag inkom på att skapa ett Årshjul för ledare. Inget beslut taget.
- Projektstöd från handbollsförbundet. Conny skickar till Magnus för påsyn och bedömning.
- Fair play – info laget.se
- Styrelsesammansättning 2026/2027. Samtliga ska fundera till nästa möte om deras uppdrag som styrelsemedlem.

7. Nästa möte.

2026-02-12 18.00-20.00

8. Mötets avslutande

Alexander Eklund – Sekreterare

Magnus Eklund - Justerare